



Protokoll fört vid vårmöte med Hudiksvalls Sjösportsällskap 2017-05-10

1. Vice ordf Göran Svensson hälsade 28 medlemmar välkommen och förklarade mötet öppnat.
2. Göran Svensson valdes till mötes ordförande och Hans Svedén till mötes sekreterare.
3. Tore Tjärnberg och Bengt Söderholm valdes till justeringsmän tillika rösträknare.
4. Mötet godkände närvarolistan som röstlängd. Samt mötet förklarades behörigt utlyst.
5. Rapport om ekonomiska läget: Hans rapporterar att likviditeten är mycket god och kostnader ligger inom budget. Reskontran visar att endast 6 medlemmar släpar med sina inbetalningar. Vi har dock beslutat och påbörjat säkerhetsbesiktning och underhåll av bryggor som ej var budgeterade. Osäker på sluträkningen men det har visat sig vara nödvändigt.
6. Rapport från kansliet: Hans försöker förklara sina arbetsuppgifter och arbetsfördelning med kassören, Ingela Sihvola. Vad som kanske inte framgick är att Hans också ska avlasta ordförande. Då avgående ordförande lagt flera hundra ideella timmar så måste den rollen avlastas om vi ska kunna rekrytera en ersättare.
Vi har 20 nya medlemmar och lika många har sagt upp sitt medlemskap. Nya medlemmar kommer med större båtar än våra f.d medlemmar. Vilket ställer krav på större bryggplatser. Generellt lågt deltagande på hittills genomförda arbetsdagar.
Kansliet har under maj endast (officiellt) öppet tisdagar kl. 14.00 - 18.00
Ökat öppethållande på kansliet from juni samt ytterligare ökat öppethållande from mitten juni när sommarpersonalen börjar. Dock bäste/säkraste kommunikationsvägen är via email:
info@hsss.se
7. Gästhamnen: Göran rapporterar att vi har två år kvar på vårt avtal med kommunen att tillhanda hålla gästhamn. Sommarvärdar blir samma tre som föregående år, börjar prel 19 juni.
8. Lägesrapport Käringön: Hans rapporterar att en ny vattenpump installerades under förra veckan. El på bryggorna sedan två veckor. Officiellt sommaröppnande vid arbetsdag lör 20 maj. En arbetsdag annonserad även till ons 17 maj för att olja bryggor och pricka ut inloppet, vilket dock osäkert idag pga få frivilligt anmälda.
Västra bryggan var nära att slita sig vid kraftig blåst under lyshelgen i höst. Vi har även själv försökt att ankra om den utan lyckat resultat vid två tillfällen. Hybinette har nu kontaktas och ska försöka åtgärda den under försommaren.
9. Läget i Hamnen: Kurt rapporterar att Besiktning och åtgärder är nu genomförda. Dock har vi fått information om flera flytelement är i mycket dåligt skick och byte bör planeras. Vi väntar på redovisning från Hybinette. Tre arbetsdagar är genomförda. Viss störning av elanslutning på bryggor vid uppstart. Kvar att åtgärda är yttre delen av brygga 8 men kommer att åtgärdas denna vecka. Ytterligare elstolpe kommer att installeras på brygga 4. Tre större bryggplatser är byggda och redan uthyrda, behov finns att bygga om lediga små (under 3m) till större (4.5 – 5.0).

10. Läget på Reffel: Bosse rapportera om två större inbrott/stölder under senvintern. Vi har nu infört bevakning av vaktbolag sedan 1 april. Ett par större båtar i kö för vinterplats. Ej klart med Kommun angående vår utökning av området. Norrpa sjösättning pågår, dock dålig medlems disciplin på anmälning. Efter utgången bokningstid fick Bosse och Hans ringa 30-35 medlemsfinansiärer och påminna om bokning.
Beslutades att stänga bokningssidan för ordinarie sjösättning med hänvisning till separat anmälan/ansökan.
11. Segling: Michael rapporterar om
- läget inför SM-606 på Hölick 11-13 augusti. 23 båtar anmälda målet är 40 båtar. Organisationen är klar med bemanning. Läget ser ut att vara under kontroll, Michael lovar tom fint väder.
 - Seglarskola/ungdomssegling, Träning tis-tors under juli och augusti för 10-15 år. Onsdags seglingar i hamnen.
 - Tävlingar under året , Agön runt startar med "before sail" på Käringön fre 25 aug. Start segling lör med mål på Borka. Samt Borka lys på söndag 27/8
 - Utbildningar: Regelkväll för funktionärer 10 maj, Planering av SM genom lärgrupper.
12. Läget på Ravel: Kurt rapporterar att isen och/eller högvattnet i höstas förstört bryggorna på ett par ställen. Reparation pågår redan av några få medlemmar som redan "tjuvstartat" säsongen. Tyvärr måste bastuaggregatet bytas då det rostat sönder.
13. Övriga frågor:
- Hans Nordin frågade om inte äldre protokoll skulle kunna läggas upp på hemsidan. Göran påpekade arbetsmomentet för att lägga upp dom och ser inte behovet.
 - Viss kritik framfördes om hemsidan (med all rätt). Tips mottages om kunrig/intresserad ev skolungdom för löpande uppdatering och förbättring.
 - Hamnavgifter på Ravel och Käringön diskuterades. Många anser 20kr är för billigt på Ravel. På Käringön ersätts inte 5-kronors duschautomaten när myntet försvinner. Hur behåller vi inkomsten? Älägges Ravel/käringön kommittén att inkomma med förslag.
14. Ordförande för mötet tackar för deltagandet och önskar en trevlig båtsommar.

Hudiksvall 2017-05-11

Vid protokollet


Hans Svedén

Justeras


Tore Tjärnberg


Bengt Söderholm